



**Rochester Chinese Christian Church**  
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526  
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen      dchen@rochesterccc.org  
Rev. Herman Tang          htang@rochesterccc.org



**羅城華人基督教會**  
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526  
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道                      dchen@rochesterccc.org  
鄧灼文牧師                      htang@rochesterccc.org

**August 20, 2023 9:30 AM**

**Prayer Focus:**

Pray for the families in the church. Pray for the Lord to restore the relationships in our families so that we can be witnesses in and outside of our family unit.

<b>Speaker</b>	Pastor Herring
<b>Scripture Reading</b>	Romans 5:20-6:2, 6:6, 14-15, 22-23, 7:24-25
<b>Sermon Title</b>	The Life-Changing Work of Grace
	1. The meaning of grace
	2. The operation of grace
	3. The fruits of grace

**Announcements**

- 1) Praise the Lord! Brother Zhengfei Wang has accepted the initial call to serve as minister of the Chinese congregation at RCCC.
- 2) Thank you to everyone who supported our effort to collect 100 backpacks with school supplies to donate to children in the City of Rochester. We will be distributing them this Saturday, August 26th at the Day of Hope event. Please sign up in the church office or contact Sam Chen if you're interested in helping volunteer.
- 3) The New Olive fellowship group will be holding a student outreach event on 9/2. Please pray for their efforts in reaching out to new students.
- 4) Pray for the various families who are bringing their children to college, as well as for the students who are coming to the Rochester area.
- 5) Praise the Lord for the fun time of fellowship at the joint Cantonese and Young Family picnic at Mertensia Park yesterday!

**Next Week's Sermon Speakers**

**English Worship**  
Brother Chunlun Chan

**Chinese Worship**  
Brother Chunlun Chan

**RCCCW Worship**  
Minister Dingli Chen

<b>講員</b>	韓牧師
<b>讀經</b>	羅馬書 5:20-6:2, 6:6, 14-15, 22-23, 7:24-25
<b>證道</b>	恩典改變生命之功
	1. 恩典的意思
	2. 恩典的运作
	3. 恩典的果效

**報告事項**

- 1) 讚美主！汪正飛弟兄已經接受擔任本會中文傳道的初步呼召。
- 2) 感謝大家支持我們收集了 100 個裝有學習用品的背包捐贈給羅城的孩子們。8 月 26 日我們將在希望日活動中分發這些背包。如果您有興趣做志願者，請在教會辦公室報名或聯系陳瑋成弟兄。
- 3) 新橄欖團契將在 9 月 2 日舉行學生外展活動。為他們禱告，求神使他們能夠接觸到新生。
- 4) 為送孩子去上大學的家庭和來羅城地區讀書的學生禱告。
- 5) 為粵語團契和年輕家庭昨天在 Mertensia Park 聯合野餐共度歡樂時光讚美主。

**下主日崇拜講員**

**英文崇拜**  
陳振倫弟兄

**中文崇拜**  
陳振倫弟兄

**西區崇拜**  
陳定立傳道